
 

 

RIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/12-01/11 
URBROJ:  2170/01-09-10-12-2 
Rijeka,  16. studeni  2012. 
                                      

ZAPISNIK 
SA 31. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
31. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 14.11.2012. s početkom u 19:00 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO 
• Siniša Maroević, član VMO  
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
 
Ostali nazočni: 
 - 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
• Igor Sušić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa   30. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
      

 
1. Utvrñivanje redoslijeda komunalnih prioriteta za 2013. g. 
2.  Tekuća komunalna problematika  
3. Pripreme za doček Djeda Božićnjaka  
4. Razno 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 



 

 

AD 1   
 
Nakon što su stručne službe Grada Rijeke obradile sve prijedloge prioriteta malih komunalnih 
zahvata prema vrstama te utvrdile potrebna sredstva za realizaciju istih, Vijeće MO Brajda-Dolac 
jednoglasnom odlukom donosi slijedeći: 

 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno usvaja redoslijed prioriteta u održavanju 
objekata i ureñenja komunalne infrastrukture za 2012. godinu do visine ukupnih sredstava od 
206.000,00 kn. 

 
1. Proširenje javne rasvjete u gornjem parku u Ulici Pomerio (27.000,00 kn)  
2. Postava rukohvata na Finderleovim stubama kod kućnog broja 4 (15.000,00 kn) 
3. Sanacija nogostupa u Ulici Ive Marinkovića od kućnog broja 12 do kućnog broja 24 

(40.000,00 kn) 
4. Izrada, dobava i postava autobusne čekaonice na stajalištu Pomerio park – pravac prigrad 

(45.000,00 kn)  
5. Ureñenje partera dječjeg igrališta u Ulici Pomerio istočno od kućnog broja 20 

 (10.000,00 kn)  
6. Sanacija nogostupa u ulici Riva od kućnog broja 16 do kućnog broja 18 (69.000,00 kn) 

-uvršten u dogovoru sa Rijeka prometom d.d. i VMO Brajda-Dolac.  
 

 
- Vijeće MO Brajda-Dolac  jednoglasno je prihvatilo prijedlog Direkcije zajedničke komunalne 
djelatnosti - Ureñenje partera dječjeg igrališta u Ulici  Pomerio istočno od kućnog broja 20 u 
iznosu od 10.000,00 kn. 
- Vijeće MO Brajda-Dolac nije prihvatilo prijedlog Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti-  
Orezivanje drvoreda u Ulici Riva u iznosu od 69.000,00 kn.  
- Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je prihvatilo prijedlog Rijeka prometa d.d., Sanacija 
nogostupa u Ulici Riva od kućnog broja 16 do kućnog broja 18 (69.000,00 kn)  
 
 
AD 2  
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike da su poslani slijedeći dopisi: 
 
- dopis Direkciji za prometno redarstvo u svezi parkiranja vozila u Ciottinoj ulici od k.br.20 do k.br. 26 
- dopis Direkciji za prometno redarstvo u svezi privremenog zaustavljanja vozila u ulici Slaviše 
Vajnera Čiče od k.br. 1-3 i k.br. 2-4 
-dopis Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti u svezi dopisa Ekonomskog fakulteta Rijeka – 
Korištenja zelene površine ispred zgrade Ekonomskog fakulteta Rijeka 
- dopis Direkciji za komunalno redarstvo u svezi obnove horizontalne oznake dostavnog mjesta u 
ulici Krešimirova 14 
- dopis Direkciji za komunalno redarstvo u svezi oštećenje nogostupa u ulici Slaviše Vajnera Čiče 
kod k.br. 4 B 
  
Zaključak. Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest tajnice MO Brajda-Dolac. 

 
AD 2-1 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o zajedničkom izlasku na teren sa djelatnikom Rijeka 
prometa d.d. u svezi problema dostavnog mjesta u ulici Slaviše Vajnera Čiče od k.br 1-3 i k.br. 2-4. 
 
Zaključak: Vijećnici MO Brajda-Dolac  naknadno će dogovoriti  datum i vrijeme te će  o tome 
izvijestiti tajnicu MO Brajda-Dolac kako bi dogovorila sastanak sa djelatnikom Rijeka 
prometom d.d.  
 
 
 



 

 

 
AD 2-2 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o primljenom e-mail-u  od  gñe. Nine Valić, Ive 
Marinkovića 11, dana 14.11.2012.g. u kojem navodi problem parkiranja na nogostupu cijelom 
dužinom ispred dvorišta OŠ "Brajda" u ulici Ive Marinkovića  i problem začepljenih šahti kod k.br. 10. 
i 12. u ulici Ive Marinkovića.  
 
Zaključak:  Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail gñe. Nine Valić.  
 
 
 
AD 3 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o pripremi za doček Djeda Božićnjaka te je nakon kraće 
rasprave  donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac  jednoglasno je donijelo odluku da se doček Djeda 
Božićnjaka održi dana 18.12.2012. godine (utorak) u 17:30 sati u OŠ Dolac, Dolac 12. 
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac Gordana Šopić će o toj odluci obavijestiti ravnateljicu 
škole prof. Nadju Poropat.  
Slatki poklon paketići za djecu u iznosu od 30,00 kn  naručit će se u Brodokomercu Nova d.d. 
    
 
 
 
AD 4  
 
Pod  točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 h. 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od  tri  (3) stranice.  
 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                            Predsjednica VMO Brajda-Dolac: 
             Marina Stamenković                                                                    Gordana Šopić 

 

 

 

 
  

  

  

 
 

 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


